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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:61 Framtiden för Bromma flygplats

Swedavia har på uppdrag av regeringen gjort en konsekvensutredning om en 
avveckling av Bromma flygplats i förtid.

Internationellt flyg befinner sig precis som den svenska flygbranschen i kris på 
grund av coronapandemin som omöjliggjort verksamhet. Sverige är i behov av 
sitt inrikesflyg både nu och på sikt. Bromma flygplats är ett nav för svenskt 
inrikesflyg och binder samman Sveriges alla hörn. 

Att tidigarelägga ett beslut om Bromma flygplats skulle vara väldigt förhastat i 
en tid då vi behöver återstarta svensk ekonomi i hela landet.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser minister att starta en nedläggning av Bromma flygplats i förtid?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-16
Besvaras senast
2020-09-23 kl. 12.00


